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Abstract (en)
In an apparatus for bending hollow profile strips (3) into spacer frames for insulating glass panes, the hollow profile strips (3) are pushed forward by
a gripper (2) which can be moved along a slideway (4) and is applied to the hollow profile strip (3). The amount of the advance of the hollow profile
strip (3), which may be carried out stepwise, corresponds to the length of one side of the spacer frame to be produced. <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Vorrichtung zum Biegen von Hohlprofilleisten (3) zu Abstandhalterrahmen für Isolierglasscheiben wird die Hohlprofilleiste (3) von
einem entlang einer Gleitförderbahn (4) verfahrbaren Greifer (2), der an die Hohlprofilleiste (3) angelegt ist, vorgeschoben. Das Ausmaß des
gegebenenfalls schrittweise ausgeführten Vorschiebens der Hohlprofilleiste (3) entspricht der Länge eines Schenkels des herzustellenden
Abstandhalterrahmens. <IMAGE>
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